
Kollegianerrådsmøde 
Den 9/6-2017 kl18.00 

 

1. Godkendelse af Dagsorden 

Merdan vil gerne have ’Nyt siden sidst’ rykket ind efter godkendelse af 

referatet 24-05-17. 

2. Fremmødte. 

Merdan 1052 (gik tidligt),  

Rebecca (Becky) 1249,  

Hans-Christian (HC) 3322,  

Thomas, 1131 (Referent),  

Line 2020,  

Amanda, 2011,  

Peter 1340. 

3. Gæster. 

4. Afstemning om lukkede punkter. 
(LUKKET PUNKT) 

5. Godkendelse af referat fra 24-05-17 

Der bør være fulde navne på punkter om personsager så man kan være 

sikker på at det er de samme, hvis man bliver kontaktet af folk hvis sager 

der er blevet behandlet. 

6. Nyt Siden sidst I. 

Basketballbanen: Sidsel har foreslået at lægge basketballbanen i 

forlængelse af 1 (på siden mod blok 3). Portnerne synes at ideen lyder 

fornuftig. Der er indhentet et tilnærmet tilbud på en 9x15m lang bane med 

asfaltunderlag på ca. 110.000kr hvoraf Kristiansdal har sagt ja til at betale 

100.000, således at kollegianermidlerne kommer til at dække mellem 

10.000 og 20.000kr. 

Vi vil gerne høre hvad en bane med plasticunderlag koster tilsvarende.  

Afstemning om hvorvidt vi starter med at sige ja til 20.000 til en ny bane: 

Becky, HC, Thomas, Amanda, Line, Merdan og Peter for.  

Vi vil gerne have tilbud på både asfalt og plasticunderlag, bliver sidstnævnte 

dyrere end 120.000kr tager vi det op igen. 



7. Chikane 

Peters venner er blevet opsøgt af folk der spørger om han har snakket rådssager 

med dem. Dette er ved at være for meget. Personen der har opsøgt Peter har 

efter sigende en ven i Rådet som ønskede at vide det. 

Dette skal ses i forbindelse med punkt 15. 

8. Post. 

Lukket punkt 

 

Lukket punkt 

9. Nyt siden sidst II.  

Kamera: Vi skal have et meget lysfølsomt kamera for at kunne tage 

ordentlige billeder. Amanda har fået to forslag: 

Et Sony Alpha til 5000kr 

Et Nikon D5300 til 5500kr 

Har også kigget på et objektiv til 3500,  

Vi bør tage i en butik og høre anbefalinger på et tidspunkt. Vi bør ikke købe 

noget som er meget dyrere, da vi ikke skal have et professionelt kamera. 

Amanda tager i centeret og kigger på det d. 10. Juni   

10. Kontoopdatering. 

Lukket punkt 

11. Forretningsorden 

Thomas mener at punktet ”Hvis formanden, der er valgt på 

generalforsamlingen, træder af i utide, vælger Kollegianerrådet en ny 

formand, der sidder til næste generalforsamling/beboermøde. ” ikke er 

fornuftigt, da Rådet ikke skal vælge sin egen formand, og det fremgår ikke 

klart at der skal indkaldes til ekstraordinær generalforsamling. Thomas 

ønsker at ændre formuleringen til at inddrage at næstformanden overtager 

midlertidigt og at der hurtigst muligt skal indkaldes til ekstraordinær 

generalforsamling. 

 

Line ønsker at ændre ”Fase 2” under behandling at åbne punkter, sådan at 

slutbemærkninger ikke er lukkede, og at votering ikke nødvendigvis 

behøver være lukket. 

Afstemning om hvorvidt slutbemærkning ikke skal være en del af fase 2: 



For: Becky, HC, Line, Amanda. 

Imod: Peter.  

Forslaget er vedtaget. Så det skal ændres til at ”Argumentation” bliver til 

”Argumentation og slutbemærkninger.” 

Der mangler bindestreg ved ”fase 3” 

Vi skal have tilføjet under ”Dagsorden” at den nye dagsorden skal udsendes 

på Rådets side på Facebook. 

Thomas skal rette forretningsordenen til. 

12. Opgaver/rådets ansvar? 

Amanda påpeger at der har været en del ting hvor rådsmedlemmer ikke har 

haft tid til at varetage deres opgaver, og at man hvis dette sker for ofte, 

måske bør overveje om man har tid til at passe sine rådsopgaver, eller 

prøve at uddelegere i højere grad. 

H.C. Mener at vi i forbindelse med dette bør lave en kontaktliste, så vi alle 

ved hvilken mail der skal skrives til omkring de forskellige emner, f.eks. om 

hvem hos Kristiansdal der skal kontaktes ifm. dispensationssager, økonomi 

osv.) 

Peter vil gerne have en kontaktliste til Rådet som hænger i glasskabene 

rundt omkring på gangene, så kollegianerne kan finde os. Thomas mener at 

vi bør opdatere wikien ved lejlighed. 

Thomas vil skrive en liste. 

Vi bør også lave en lidt over alle udvalgsformænd. 

Line mener at vi bør overveje at have mere kontrol over ordstyrerposten 

fordi folk afbryder, så vi bør have en der stopper folk når de afbryder for 

meget. Peter skal normalt varetage dette, han lover at være mere 

opmærksom på det. 

Amanda kommenterer på at HC svarer på nogle enkelte mails før de er 

taget op på rådsmøderne. HC påpeger at han svarer på folk der har 

henvendt sig personligt til ham, eller hvis det er mindre praktiske ting (eks. 

Adgang til parkeringspladsen). 

13. Hjemmesiden 

Amanda mener at der skal læses korrektur på hjemmesiden og tilføjes 

billeder og information om udvalgene. HC påpeger at der skal skrives en 

udførlig liste over konkrete rettelser. Peter mener at han har sendt sådan 



en liste. Der er stadig punkter som skal ordnes dog. 

Rådet skal finde punkter inden den 19. som skal ændres. 

14. Grillfest 

Thomas har meldt tilbage at OASEN gerne ville være med til at stå for 

grillfesten. Der skal arbejdes på at få et møde med OASEN til at igangsætte 

planlægning. Endvidere skal alle udvalgsformænd kontaktes om hvorvidt de 

vil være med til det. Det gør Peter. 

15. Lukkede punkter/kommunikation rådsmedlemmer imellem og til 

udestående. 

Line har fået at vide af en ven at Peter har snakket privat om hendes 

tidligere sag med vedkomne, dog uden at nævne hvad der er blevet snakket 

om. Peter har ifølge eget udsagn kun snakket om punkter ifm. at der er 

blevet spurgt til hvordan de er blevet opstillet til generalforsamlingen. 

Der er et gensidigt ønske mellem Line og Peter at få lukket den pågældende 

sag som ligger forud for alt dette. 

Line mener desuden at kommunikationen i Rådet er dårlig, og til tider 

ubehagelig, og at vi bør tale pænere til og om hinanden. 

16. Facebook 

Vi skal ændre navnet på vores side til det nye navn, samt promovere den. 

Line foreslår at lave en konkurrence for at finde et nyt coverbillede (og evt. 

profilbillede) til Facebooksiden. Peter foreslår at vi ligeledes laver en 

konkurrence om at finde et nyt rådslogo (dette er måske unødvendigt). Line 

skal nok lave konkurrencen. 

17. Planlægning af næste mødetidspunkt. 

Onsdag d. 28. kl 18.00. 

18. evt.  

Thomas spørger hvad ryste-sammen-budgettet for andre udvalg end rådet. 

Det forventes at være 100kr pr mand. Der kommer et punkt op på næste 

møde for at snakke om at ændre den praksis. 

Peter vil gerne høre på forhånd hvis folk skal gå tidligere fra møder, så man 

ved om det giver mening at holde. 


